
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Αθήνα, 13/09/2024 

 

Της:  Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
 

ΘΕΜΑ :        «Αγωνία για τη βιωσιμότητα του Τμήματος Μουσικών Σπουδών 
της  Άρτας»  

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το Τμήμα Μουσικών Σπουδών (Τ.Μ.Σ.) της Άρτας έχει αξιολογηθεί και θεωρείται από 

τα καλύτερα στη χώρα. Όσον αφορά στο αντικείμενο των προφορικών μουσικών 

παραδόσεων, οι εξωτερικοί αξιολογητές το 2014 χαρακτήρισαν το σχετικό 

πρόγραμμα σπουδών ως υποδειγματικό για τη διδασκαλία των παραδοσιακών 

μουσικών διεθνώς.  Το 2022 εισήχθησαν 140 φοιτητές και το 2023 εισήχθησαν 130 

φοιτητές. Φέτος, αφενός η αλλαγή του τρόπου εισαγωγής στα Τμήματα Μουσικών 

Σπουδών των Ανώτατων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων (άρθρο 383 του ν. 4957/2022, 

Υ.Α. Αριθμ. Φ. 253/66947/Α5  ΦΕΚ 3927Β – 16/6/2023 και Υ.Α. Φ.253.3/108610/A5 

– 29/9/2023) και αφετέρου ο συντελεστής της Ελάχιστης Βάσης Εισαγωγής (Ε.Β.Ε.) 

που καθορίστηκε από το Τμήμα και εγκρίθηκε από τη Σύγκλητο, στο ανώτατο όριο 

που ορίζει η νομοθεσία, άφησε κενές τις 140 θέσεις από τις 150 που προορίζονταν 

για υποψήφιους από Γενικά Λύκεια ( ΓΕΛ 90% - απώλεια 93% των θέσεων) και 13 

από τις 15 που προορίζονταν για υποψήφιους από Ημερήσια ΕΠΑΛ.  Σύμφωνα με το 

σύλλογο φοιτητών Τ.Μ.Σ., η απαίτηση να ξεπεραστεί επίδοση 17.93 στο όργανο ήταν 

υπερβολική, από τη στιγμή που δεν διδάσκονται όλα τα όργανα σε όλα τα σχολεία, 

ώστε οι υποψήφιοι να προετοιμαστούν κατάλληλα. Να σημειωθεί επίσης, ότι για τους 
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υποψηφίους που συμμετείχαν στις πανελλαδικές εξετάσεις των ετών 2022 ή 2023, 

δεν δίνεται η δυνατότητα να διεκδικήσουν εισαγωγή τους στο Τμήμα Μουσικών 

Σπουδών της Άρτας με το 10%, χωρίς νέα εξέταση. Συνεπώς, το Τμήμα θα έχει μόνο 

12 πρωτοετείς φοιτητές, με αποτέλεσμα, οι φοιτήτριες και οι φοιτητές του Τμήματος, 

οι καθηγητές και η τοπική κοινωνία να αγωνιά για τη βιωσιμότητά του, που από τότε 

που ιδρύθηκε (ΠΔ 200/6-9-1999) έγινε η «πολιτιστική πνοή» της πόλης της Άρτας.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Πως προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε το Τμήμα Μουσικών Σπουδών της Άρτας να 

αποκαταστήσει την εύρυθμη λειτουργία του προς όφελος της τοπικής κοινωνίας και 

της ευρύτερης περιοχής της Ηπείρου αλλά και του Πανεπιστημίου Ιωαννίνων; 

 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 

 

 

 




